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Protokoll fört vid Medlemsmöte PRO-Kungshamn 
 

 
 

Datum  
  
Tid  

 
Plats  

 
Närvarande 

2018-11-20 
 
kl. 15.30 

 
Folkets Hus, Kungshamn 

 
Antal 128 st. 

 
 

 
  
§ 55 

Mötets öppnande 
 

 
 
 

 

  

Hjärtligt välkomna till årets höstmöte. Vi har en del 
viktiga beslut att fatta gällande verksamhetsplan för 

2019. Enligt våra stadgar är det höstmötet som skall 
besluta om den. Med dessa ord förklarade Leif mötet 
öppnat. 

§ 56 

Dagordning 
 

 

Dagordningen fastställdes och godkändes av mötet. 

§ 57 

Protokolljusterare 

 

Monika och Conny Hansson utsågs att jämte 
ordförande justera dagens protokoll. 

§ 58 
Nya medlemmar 
 

 
Ingen ny medlem.  

§ 59 
Födelsedagar 

Mmm       mmmm   mmmm                                                                                           
En jubilar var närvarande vid mötet och uppvaktades 

med sång och leverop. 
 

§ 60 

Uppvaktningar 
 

 
 

§ 61  
Besluta om             
Verksamhetsplan      

för 2019 
 

    
 

                                                                                                                                                          

Ett tack för uppvaktning på sin födelsedag hade 
kommit från Bernt Bennis, Ann-Marie Jonsson och 

Bertil Hedihn. 
 

 
Leif läste upp Verksamhetsplanen för 2019, bilaga 1. 
Därefter lämnade han ordet fritt – inga frågor – går 

till beslut. Leif frågar om höstmötet beslutar att 
tillstyrka styrelsens förslag. Svar ja. Höstmötet 

beslutar anta Verksamhetsplanen för 2019. 
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§ 62 

Besluta om 
medlemsavgiften  
för 2019. 

 
 

 
 
 

§ 63 
Besluta om budget 

för 2019. 
 
 

 
 

 
 
 

§64 
Besluta om fyra 

nya manualer. 

 
 

Medlemsavgiften är 50 kr/person för PRO-
Kungshamn. Styrelsens förslag är att 
medlemsavgiften skall bli oförändrad. 

Leif frågar mötet om de tillstyrker styrelsens förslag. 
Svar ja, alltså beslutar mötet om oförändrad 

medlemsavgift. 
 
 

Vår vice kassör Kerstin Lorentzon fördrar budget för 
2019, bilaga 2. Den visas samtidigt på vita duken 

framme på scenen, så alla kan följa med. Kerstin 
ställer om någon har några frågor, inga frågor fanns.  
Som alla ser ligger budgeten på +2 100 kr, vilket 

styrelsen tycker är bra med anledning av att 
medlemsantalet har minskat. Höstmötet beslutar att 

anta budgeten för 2019.  
 
 

Fyra manualer har tagits fram och godkänts av 
styrelsen för att presenteras på dagens höstmöte. 

De fyra manualerna är: 
Bilaga 3 för kulturombud, mötet godkände manualen. 
Bilaga 4 för trafikombud, mötet godkände manualen. 

Bilaga 5 för konsumentombud, mötet godkände 
manualen. 

Bilaga 6 för försäkringsombud, mötet godkände 
manualen. 

Nu har vi manualer för alla våra förenings 
befattningar. De skall vara till en hjälp för våra 
medlemmar som åtar sig något uppdrag i föreningen. 

 
 

§ 65 
Rapporter/ 
Information 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Allmän: 
Leif meddelade att det finns plats för fler spelare till 
mattcurlingen på måndagar kl. 16.30 i Idrottshallen, 

hjärtligt välkomna. 
Det har spelats en match i PRO-vetarna. Lagen som 

tävlade var Kungshamn, Morlanda, Lysekil och 
Hunnebostrand. Vi vann, 20 poäng av 24 möjliga. 
Tvåan hade 15 poäng. En stor varm applåd till våra 

duktiga tävlande. Vi hade även störst hejarklack. 
Brita Wingård framförde från laget, att när de sitter 

framme på podiet och skall göra sitt bästa så stärker 
och värmer hejarramsorna, så ett stort tack från oss. 
Nästa match kommer troligen att spelas i slutet av 

februari 2019. Leif återkommer med information. 
Kultur: 

Den 23 november kl. 18.00 i kulturhuset Land och 
Hav i Hunnebostrand visas en digitalsändning från en 
teater i Finland, ”Män i mogen ålder”.  Sändningen är 

textad på svenska. Pris 130 kr/person. 
Conny hade följande kulturellt att förmedla. 

Måndagen den 26 november kl. 19.00. Har 
hembygdsföreningen medlemsmöte på Gerlegården. 
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Erling Larsson kommer och berättar om det svenska 

fisket efter islandssillen. Dessutom sker utdelning av 
årets kulturpris. Kaffe, färska frallor och pepparkakor 

med glögg bjuds det på. 
Den 29 november kl.19.00 på Gerlegården uppträder 
Huldrelokt, entré 160 kr/person. 

Lördagen den 1 december kl.15.00, Hav och Land i 
Hunnebostrand, digitalsändning från kungliga operan 

av operan Rigoletto. 
Lördagen den 15 december kl. 19.00, Hav och Land i 
Hunnebostrand visa operan Aida digitalt. 

Jan Lännergren meddelade att den 6 december 
kl.19.00, Hav och Land i Hunnebostrand är det dags 

för ”Lyssna och Lär”. Ämnet för dagen är ”Att se det 
som finns och det som inte syns.” Det är gratis. 
Studier: 

Vivianne hade inget att rapportera. 
Friskvård: 

Ingen närvaro från friskvårdskommittén. 
Resor: 
Kerstin Lorentzon meddelade att resan den 3 

december till Kiel är fullbokad. 
Resefesten är den 11 januari 2019 kl. 18.00 i Folkets 

Hus, Kungshamn. Kostnad 100 kr/person. 
Anmälningslista läggs ut.  

5 april 2019 går en teaterresa till Göteborg. Annie 
står på programmet. Anmälningslista läggs ut. 
Program: 

Nästa möte, den 11 december kl.15.30 är vår julfest. 
Agneta Wasserman meddelade att på programmet 

står, lussetåg, vi ska sjunga julsånger tillsammans 
och Leif leder långdansen, allt enligt traditioner. 
Julbord, kaffe och pepparkakor blir förtäringen till en 

kostnad av 150 kr/person. Anmälningslista läggs ut. 
Sista anmälningsdag är den 7 december. 

 
§ 66 
 

Övriga frågor                     

 
Inga övriga frågor fanns men Kerstin Lorentzon bad 

om ordet. 
Hon ville förmedla resultatet av frågetävlingen som vi 

hade på Oktobermässan. 
Hon läste upp frågorna och de rätta svaren samt 
svaret på utslagsfrågan. Det var 127 st. nötter i 

burken. 
Vann gjorde Tomas Bergqvist vilket han belönades 

med 3 st.PRO-lotter. Två kom Britta Ivarsson son fick 
2 st. PRO-lotter. 
Tilläggas kan att vi också fick några nya medlemmar 

på mässan. 
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§ 67 

Avslutning                                              

 
 

 
 
 

 
 

Leif framförde ett stort tack till alla för ett väl 
genomfört arbete med vårt regelverk som skall 
beslutas på höstmötet, och med dessa ord förklarade 

han mötet avslutat.                                                                                                                                                                                                                                                            
 

 
 
 

 
Vid protokollet          Ordförande          Justerare               Justerare 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
Ingela Hahne             Leif Åsberg          Monica Hansson     Conny Hansson                                          

                        


